
Smo za enoten razvoj kabelskega sistema
v naši občini

Zanimanje za kabelsko distribucijski sistem v naši občini je
izredno veliko, celo tako, da so se ga nekatere krajevne skupnosti
in posamezniki kar na svojo roko odločili izpeljati. Da pa se tako
dragih in zahtevnih projektov vendarle ne bodo lotevali tako
nepoznavalsko, je šišenska SZDL sklicala sestanek, na katerega
je povabila vse zainteresirane in strokovnjake s tega področja in
katerega so se udeležili ing. Samo Šter iz RTV Ljubljana, ing.
Ivan Usenik iz ljubljanskega PTT, dr. Jože Duhovnik, ki je bil
»steber« pri napeljavi tovrstnega sistema v Medvodah in drugi.
Vprašanj in pobud je bilo zelo veliko, zato so se dogovorili, da se
projekt, katerega bo izdelal Gorenje Elrad iz Gornje Radgone,
vključi v infrastrukturae programe Šiške, zato bo zanj nujno
v prihodnjem letu dobiti denar.

Kako bo potekala akcija, vas bomo sproti obveščali.
Na vprašanje, kakšne so možnosti napeljave v Šiški, kako

izpeljati tak sistem in katera boste postavili VI dragi bralci, bodo
odgovarjali strokovnjaki v naslednjih številkah našega glasila.

Torej, pišite nam!


